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Bomen vs. zonnepanelen

De gemeenteraad van Zwolle in vergadering bijeen op 16 november 2020,
Gehoord de beraadslaging over de begroting 2021,

Overwegende dat:
- Zwolle de ambities en doelen uit het klimaatakkoord heeft overgenomen en inzet op CO2-

reductie door het duurzaam energiegebruik te stimuleren,
- Het College zich in de Begroting 2021 ten doel heeft gesteld dat in de periode 2015-2025 

minimaal 25% energiebesparing wordt gerealiseerd in de gebouwde omgeving,
- Particulieren verantwoordelijk zijn voor het realiseren van ongeveer 1/3 daarvan,
- In het plan van aanpak ‘Zwolle geeft energie’ méér zon op daken is genoemd in één van de 

speerpunten om een energiebesparing te realiseren,
- Een zonnepaneel dat in de schaduw ligt ongeveer de helft minder energie opwekt,
- Het Klantcontactcentrum van de gemeente Zwolle aan inwoners meldt dat: “voor 

zonnepanelen heeft de gemeente Zwolle bepaalt dat er geen snoeiwerkzaamheden of 
vervanging van bomen wordt uitgevoerd”,

Van mening dat:
- Zwolse woningeigenaren ondanks subsidies een flinke investering moeten doen om 

zonnepanelen op hun dak te plaatsen en zij die investering terug moeten kunnen verdienen 
met maximaal rendement,

- Er in het staande beleid een tegenstrijdig belang bestaat door het evenredige belang van 
bomen en zonnepanelen, die beiden bijdragen aan de reductie van CO2,

- Bomen een belangrijke waarde hebben in de woonbeleving en -kwaliteit van Zwollenaren, 
terwijl het college ook ambities heeft op het gebied van duurzaamheid en energieopwekking

Verzoekt het college:
- Een richtlijn op te stellen waarbij boombehoud en het belang om zoveel mogelijk 

huishoudens energieneutraal te maken elkaar niet langer uitsluiten en de raad hierover in Q1 
te informeren,

En gaat over tot de orde van de dag,

Thom van Campen
Schelto Bus
VVD
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